
Kunnanhallitus § 234 29.11.2021

Rautavaaran helluntaiseurakunnan kirjeen käsittely

Khall 29.11.2021 § 234
 Helluntaiseurakunnan 23.4.2018 päivättyä kirjettä on käsitelty

kunnanhallituksen kokouksessa 28.5.2018 § 136, jolloin kunnanhallitus on
päättänyt jättää asian pöydälle lisäselvityksiä varten ja että
jatkovalmistelut suorittaa kunnanviraston operatiivinen johtoryhmä.

 Kirje on luonteeltaan sellainen, joka kuuluisi viranhaltijoiden käsiteltäväksi,
mutta vuoden 2018 kunnanhallituksen päätöksen vuoksi asia saatetaan
nyt kunnanhallituksen käsittelyyn. Lisäksi asian käsittelyä on vaadittu
luottamushenkilötaholta.

 Kirjeessä olevista asioista on käyty kirjeenvaihtoa sekä Teams-tapaaminen
hallintojohtajan sekä Ilkka Roinisen kesken maaliskuussa 2020. Kirjeessä
olevista asioista sielunhoidollinen apu kriisitilanteissa on huomioitu kunnan
valmiussuunnitelmassa. Yhteistyötä eri toimijoiden kanssa kunta pitää
lähtökohtaisesti hyvänä ja vuoropuhelua kaikkien kunnassa toimivien
tahojen kanssa on hyvä pitää yllä. Kuitenkaan kyseisen kirjeen ehdotukset
eivät ole johtaneet yhteistyösopimuksen valmisteluun, sillä kirjeessä
ehdotetut seikat eivät luonteeltaan ole sellaisia, joista kunta tekisi minkään
tahon kanssa erillistä yhteistyösopimusta. Muun muassa koulujen osalta
noudatetaan opetussuunnitelmaa, jossa on määritelty millä tavalla
uskonto voi ja saa näkyä koulussa. Kirje onkin enemmän esittely
Rautavaaran Helluntaiseurakunnan tarjoamista palveluista, joista on hyvä
olla kuitenkin tietoinen.

 Liitteenä on Rautavaaran helluntaiseurakunnan kirje 23.4.2018.
Oheismateriaalina on asian aiempi käsittely kunnanhallituksessa.

 Valmistelija: hallintojohtaja

Kunnanjohtajan päätösehdotus:
 Kunnanhallitus päättää

 todeta, ettei kirje aiheuta toimenpiteitä.

Päätös:
 Hyväksyttiin yksimielisesti.


